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Mødedato Torsdag 16. juni 2022 

Mødetidspunkt Kl. 19.00 

Sluttidspunkt for møde Mødet tilstræbes afsluttet senest kl. 22.00 

Mødelokale Skudehavnens mødelokale, 8400 Ebeltoft 

Udsendelsesdato 13-06-2022 

Deltagere Kenneth Friis Rasmussen, Ib Oustrup, Frank Lavrsen, Michael Kastrup, Jørgen Iversen 
 

Afbud fra Arne Christensen, H C Matthiesen 

Fraværende Jeppe Hougaard 

Bestyrelsens  
underskrifter: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
                 Ib Oustrup                                           Arne Christensen 
 
                                     
 
                 Jeppe Hougaard                          Michael Kastrup   
 
                     
 
  Jørgen Iversen 
  
       
 

  Frank Lavrsen                H C Matthiesen  
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01 Siden sidst, meddelelser, indkommen post 

 
Nyt fra Formanden:  

• Arbejdsdag på havnen 12/6-22: en succes, 15 deltagere hvor der blev ryddet op, malet m.m. 

• Møde med FLID, ref. er udsendt: Modtaget og læst.  
 
 
Punkter ved havnefoged: 
Generel status vedr. havnens drift siden sidste møde, orientering v/Kenneth 

• Administration og økonomi: 
o Indestående på konto: 235.207, - 
o Ubetalte regninger: 44.900, - 
o Udestående:30.000, - 
o Kranlån: 334.611, - 

 

• Personale:  
 

• Havnen, herunder huse og driftsmaskiner etc. 
o Ledige pladser:  
o Gældsbeviser, indskyder tilgodehavender:  
o Andet som skal vendes med bestyrelsen:  

 

• Indkommen post/e-mail:  
o Henvendelse fra Peter Haaber vedr. kranløft og priser: Ib har svaret og priserne er stadig de sam-

me.  
o Klage over stativ, der er blevet fjernet: Kenneth og Ib laver et skriv og involverer FLID og Mads P.  
o Vedligeholdelse af arealer foran skudehavnshusene: Ib har henvendt sig, men mangler respons fra 

Kommunen.  
o Tilsanding sydvest bassin (Vikingerne): Ib har henvendt sig og er i dialog.  

  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Referat for bestyrelsesmøde d. 16/6 2022 
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02 Aftenens emner  

 
 

03 Eventuelt 
 

 
 

 

• Status på Økonomi v. Jørgen: Udsendt – udgifter større end forventet, indtægter lavere end budgettet…  
El-forbrug lavere end sidste år, men priserne er højere pga. stigende priser.  

• Status på Arb. Grupper:  
- Godkendelse endeligt notat til Syddjurs kommune: Godkendt.  
- Forståelses notat fra revisor om havnens økonomiske forhold: Ib koordinerer med Revisor.  
- Udarbejdelse af tilstandsrapport vedr. havnen (afsættelse af rådgiver beløb): MK undersøger relevan-

te firmaer og hjemtager priser herfor – undersøgelsen omfatter kun broanlæg, da det forventes at 
kommunen tager sig af molerne.  

• Redningsstiger: Udsættes 

• Stormen Malik, forsikring 
- Status på forsikringssagen, og beslutning om de næste skridt: Frank har modtaget tilbagemelding fra 

First med afvisning af sagen pga. stormflod, men vil dog imødekomme med kulance. Dette er ikke 
nævnt som undtagelse i policen og må betragtes som irrelevant. Bent Hilmar er indkaldt til aftenens 
møde, hvor sagen blev gennemgået. Jens Leick er indkaldt af Bestyrelsen og deltager som ”Forsik-
rings Specialist”. Vi har valgt at skubbe en tilbagemelding fra vores forsikringsmægler Bent Hilmar, 
indtil vi har haft yderligere en dialog med FLID. Frank koordinerer dialogen parterne imellem.  

• Rengøring (samarbejde med Sejlklub): Udsættes 

• Optimering af pladser: Udsættes – tages op som temapunkt. 

• Klargøring af master: Udsættes. 

• El på vinter-pladsen/broerne: Udsættes. 
 

 

Forsikringen dækker ikke episoder i forbindelse med både i havnens stativer (leje af stativ). Skal afklares inden 
sæson for optagning – punkt på næste agenda.  
Nye bådvogne kan ikke accepteres på havnen (ib håndtere en aktuel sag). Punktet skal generelt håndteres og tages 
op på næste møde (bådvogne generelt – et andet punkt er ”langtidsopbevarede” både, som også skal tages op).  
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